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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de 
regering gegeven antwoorden 
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Vragen van het lid Çörüz (CDA) aan de minister van Veiligheid en Justitie over 
het artikel «Belangrijke criminele politie-infiltrant runt coffeeshops» 
(ingezonden 2 november 2011). 

Mededeling van minister Opstelten (Veiligheid en Justitie) (ontvangen 
23 november 2011). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Belangrijke criminele politie-infiltrant 
runt coffeeshops»?1 

Vraag 2
Hoe kan het dat een crimineel onder toezicht van de politie zoveel geld heeft 
kunnen verdienen met drugshandel en dat hij dit vervolgens gewoon mag en 
kan investeren? Waarom heeft er toentertijd geen actie plaatsgevonden? 

Vraag 3
Hoe kan het dat iemand vervolgens met crimineel geld jarenlang zijn gang 
heeft kunnen gaan en onder andere coffeeshops heeft kunnen starten, terwijl 
de Wet Bibob dit moet verhinderen? 

Vraag 4
Heeft er controle plaatsgevonden in het licht van de Wet Bibob? Zo ja, wat 
waren de uitkomsten? Zo nee, waarom niet?2 

Mededeling 

Hierbij deel ik u mede dat de schriftelijke vragen van het lid Çörüz. (CDA) van 
uw Kamer aan de Minister van Veiligheid en Justitie over het artikel 
«Belangrijke criminele politie-infiltrant runt coffeeshops» (ingezonden 
2 november 2011) niet binnen de gebruikelijke termijn kunnen worden 
beantwoord, aangezien nog niet alle benodigde informatie is ontvangen. Ik 
streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.

1 NRC, d.d. 19 oktober 2011.
2 De gemeente Haarlem zegt hiervan niet op de hoogte te zijn geweest, terwijl de gemeente 

zelf de vergunning heeft verleend voor de coffeeshops.
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